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Til

ALTS 


Forslag til behandling på klubbens GF 6.02.2024.


Klubhuset i tennisklubben bliver til tider udlånt til private arrangementer. Det er jeg 
personligt imod på baggrund af følgende argumenter.


Huset og terrassen skal være åbne for medlemmerne. De skal kunne slappe af efter kamp 
ude/inde uden at føle sig intimiderede af udefra kommende festdeltagere.


Forsikring. Hvem har ansvaret, hvis noget går galt? 


Naboer bliver generet af støj ud over klubbens egne fester.


P-pladsen bliver fyldt af biler.


Min opfordring er, at GF vedtager, at klubhuset ikke udlånes/udlejes til private 
arrangementer.


Hvis ovenstående ikke vedtages, vil jeg foreslå at der udarbejdes klare retningslinjer for 
udlejning.

Til hvem, til hvad, hvor ofte, forsikring, pris etc.


Med venlig hilsen


Karl Madsen


